
Terugkoppeling politieke avond dinsdag 19 oktober Cluster Bestuur 

Terugkoppeling Cluster Bestuur
Vergadering 2, 
Onderwerp

Voorbereidende vergadering BIZ Zetten

Voorzitter:
Griffier:

Voorzitter: mevr. E. Patelias-Pieks
Voorrondegriffier: Wolters 

Aanwezige raads- en 
burgerleden

Frank Van der Linden (CDA), Peter De Waard (VVD), Gerdien Maaijen 
(CU), Peter Heinen (BOB), Hans Kroesen (D66), Rik van den Dam (GL), 
René Post (GBO), Cécile de Boer (PvdA). 

Portefeuillehouder Horsthuis-Tangelder 
Aanwezige in- 
/meesprekers

n.v.t. 

Agendering raad Hamerstuk
Aangekondigde 
moties/amendementen

n.v.t. 

Openstaande vragen n.v.t. 
Toezeggingen 
portefeuillehouder

n.v.t. 

Overige zaken PvdA vraagt zich af of de staffel een punt van discussie is, is er gesproken 
om grote ketens meer bij te laten dragen? 
De portefeuillehouder licht toe dat dit aan de ondernemers zelf is, het 
huidige voorstel is het voorstel dat de partijen zelf doen. 

Terugkoppeling Cluster Bestuur
Vergadering 1, 
Onderwerp

Post- en actielijsten cluster Bestuur 

Voorzitter:
Griffier:

Voorzitter: mevr. E. Patelias-Pieks
Voorrondegriffier: Wolters 

Aanwezige raads- en 
burgerleden

Frank Van der Linden (CDA), Peter De Waard (VVD), Gerdien Maaijen (CU), 
Peter Heinen (BOB), Hans Kroesen (D66), Rik van den Dam (GL), René Post 
(GBO), Cécile de Boer (PvdA). 

Portefeuillehouder n.v.t. 
Aanwezige in- 
/meesprekers

n.v.t.

Agendering raad n.v.t.
Aangekondigde 
moties/amendementen

n.v.t.

Openstaande vragen n.v.t.
Toezeggingen 
portefeuillehouder

n.v.t.

Overige zaken n.v.t.



Terugkoppeling Cluster Bestuur
Vergadering 3, 
Onderwerp

Voorbereidende vergadering BIZ Heteren

Voorzitter:
Griffier:

Voorzitter: mevr. E. Patelias-Pieks
Voorrondegriffier: Wolters 

Aanwezige raads- en 
burgerleden

Frank Van der Linden (CDA), Peter De Waard (VVD), Gerdien Maaijen 
(CU), Peter Heinen (BOB), Hans Kroesen (D66), Rik van den Dam (GL), 
René Post (GBO), Cécile de Boer (PvdA). 

Portefeuillehouder Horsthuis-Tangelder 
Aanwezige in- 
/meesprekers

n.v.t. 

Agendering raad Hamerstuk
Aangekondigde 
moties/amendementen

n.v.t. 

Openstaande vragen n.v.t. 
Toezeggingen 
portefeuillehouder

n.v.t. 

Overige zaken n.v.t. 

Terugkoppeling Cluster Bestuur
Vergadering 4, 
Onderwerp

Voorbereidende vergadering 2e Bestuursrapportage 2021

Voorzitter:
Griffier:

Voorzitter: mevr. E. Patelias-Pieks
Voorrondegriffier: Wolters 

Aanwezige raads- en 
burgerleden

Frank Van der Linden (CDA), Cor Verhart (VVD), Gerdien Maaijen (CU), 
Peter Heinen (BOB), Mariëlle de Vries (D66), Rik van den Dam (GL), 
Anton Veraart (GBO), Lia Stevens (PvdA). 

Portefeuillehouder Faber - de Lange
Aanwezige in- 
/meesprekers

n.v.t. 

Agendering raad Hamerstuk
Aangekondigde 
moties/amendementen

n.v.t. 

Openstaande vragen D66 stuurt nog een lijstje met vragen m.b.t. het sociaal domein toe aan de 
griffie. Griffie deelt dit met de betrokken portefeuillehouder en ambtenaren. 

VVD
- Geeft aan dat er strategisch vooruit gedacht moet worden over de groei 
van de scholen en niet gestuurd moet worden op incidenten. Wordt daar 
rekening mee gehouden? 

BOB 
- Kunnen de uitkomsten van onderzoeken (in het sociaal domein) eerder 
uitgewerkt worden, zodat dit meegenomen kan worden in de Berap? 

GL
- Hoe kan het dat we in het sociaal domein steeds zo achter trends 
aanlopen? Op deze manier kan de raad niet goed sturen. 

GBO
- Vraagt ook toelichting van portefeuillehouder (sociaal domein) op het feit 
dat we steeds zo achter trends aanlopen. 

PvdA
- Waarom zijn er nu meer eisen aan het schoolplein van de 
Meeuwenberg? 
- Wordt het schoolplein een openbare speelplaats? 



- Welke garanties kan de portefeuillehouder geven dat de wachttijden voor 
de WMO-eind 2021 wel gehaald worden?

Toezeggingen 
portefeuillehouder

De portefeuillehouder geeft nog een schriftelijke reactie op de technische 
aspecten en geeft de vragen over het sociaal domein door aan de 
betreffende portefeuillehouder.  

De antwoorden op de gestelde vragen worden voorafgaand aan de 
behandeling in de raad op schrift aan de raad verstrekt. 

Overige zaken  Er wordt gesproken over de ongunstige timing voor wat betreft sommige 
onderzoeken. Dit wordt veroorzaakt door de lange aanlevertermijn voor 
stukken. In de auditcommissie bespreekt men hoe stukken efficiënter 
besproken kunnen worden. 


